
Protokół nr 48/22 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 1 lutego 2022 r. 

Inkubatorze Inicjatyw Społecznych przy ul. Łaskiej 38 

 w godz. 14:15 – 16:30. 

 

 Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt, otworzył posiedzenie witając członków Komisji. 

 

Punkt 1  

Ustalenie porządku obrad. 

 

Członkowie Komisji otrzymali proponowany porządek za pośrednictwem programu 

eSesja. Na zapytanie Przewodniczącego obrad, czy ktoś z członków wnosi uwagi 

do proponowanego porządku obrad: 

 

uwag nie zgłoszono. 

     

       Proponowany porządek obrad 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 47/22 z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Kontynuacja kontroli pn. „Analiza wydatkowania środków finansowych pochodzących  

z opłat za zezwolenia ze sprzedaży napojów alkoholowych za rok 2020 oraz przedstawienie 

planu wydatków i ich rozdysponowania za pierwsze półrocze 2021 r.”. 

4. Kontynuacja kontroli pn. „Analiza funkcjonowania spółki MPGK w Zduńskiej Woli”. 

5. Kontynuacja kontroli pn. „Zasadność wydatkowania środków przez MOSiR na cele 

sportowe”. 

6. Opracowanie planu Komisji na 2022 r. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w 2021 r. 

8. Sprawy różne. 

 

Punkt 2 

Przyjęcie protokołu nr 47/21 z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

  Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż protokół poprzedniego 

posiedzenia nr 47/21 był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany członkom 

Komisji za pośrednictwem Informatora programu eSesja i członkowie Komisji mieli 

możliwość zapoznania się z jego treścią. 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu nr 47/21 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Łukasz Goldman, Łukasz Gędek, Renata Kosińska-Graf, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

  Protokół został przyjęty. 



Punkt 3 

Kontynuacja kontroli pn. „Analiza wydatkowania środków finansowych pochodzących  

z opłat za zezwolenia ze sprzedaży napojów alkoholowych za rok 2020 oraz 

przedstawienie planu wydatków i ich rozdysponowania za pierwsze półrocze 2021 r.”. 

 

   W dzisiejszym posiedzeniu udział wzięli Dyrektor Biura Edukacji, Sportu i Spraw 

Społecznych Katarzyna Chwiałkowska oraz Zastępca Dyrektora Biura Edukacji, Sportu 

i Spraw Społecznych Przemysław Holewski, którzy udzielili wyjaśnień członkom Komisji  

w następującym zakresie:  

 - radni pytali o ujęcie w ofercie na „Realizację zadań przez świetlicę środowiskową dla 

dzieci i młodzieży w 2021 r.” złożonej przez Zgromadzenie Zakonne Małe Dzieło Boskiej 

Opatrznosci – Orioniści Prowincja Polska informacji, że „Grupą docelową są dzieci, 

pochodzące z rodzin z terenu Miasta i Gminy Zduńska Wola”. W sprawozdaniu z wykonania 

tego zadania pojawia się informacja, że „Cele przedstawione w ofercie zostały zrealizowane w 

następujący sposób – rozwijanie ogólnej sprawności fizycznej wśród dzieci z terenów wiejskich  

(…)”. Pani Dyrektor Katarzyna Chwiałkowska potwierdziła, że są to zwykłe pomyłki pisarskie, 

przy czym Miasto Zduńska Wola nie jest w posiadaniu listy beneficjentów – uczestników zajęć 

i nie może tego zweryfikować. 

  Radni pytali o sposób ogłaszania konkursów, powtarzalność podziału środków na te 

same co roku działania i ograniczony katalog podmiotów biorących w nich udział.  

  W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Goldman, radny Łukasz Gędek, radny Tomasz 

Pohl, radny Piotr Pacelt i radna Renata Kosińska – Graf.   

 

  Komisja postanowiła przystąpić na kolejnym posiedzeniu do sporządzenia protokołu 

z przebiegu kontroli. 

 

Punkt 4 

Kontynuacja kontroli pn. „Analiza funkcjonowania spółki MPGK w Zduńskiej Woli”. 

 

  W dzisiejszym posiedzeniu Komisji udział wziął Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Pan Paweł Kurzawski, który udzielił obszernych 

wyjaśnień członkom Komisji. 

  Pan Prezes wyjaśniał sposób odbioru odpadów komunalnych na terenie Miasta 

Zduńska Wola oraz omówił kwestie ustalania harmonogramu wywozu odpadów oraz środków 

transportu temu służących. Przeanalizowano kwestie używania bądź zasadności 

wyeliminowania kosztownych worków foliowych do segregowania pewnych kategorii 

odpadów komunalnych.  Rozmawiano o sposobach minimalizowania kosztów funkcjonowania 

spółki zarówno w zakresie zmiany sposobu przewozu odpadów ze Zduńskiej Woli do ich 

miejsca docelowego, jak i uruchomienia w przyszłości miejsca ich przeładowywania w 

Zduńskiej Woli. Radni pytali również o koszty osobowe generowane przez pracowników 

administracyjnych i pracowników fizycznych oraz logistyków i zmianowość pracy. Radni 

interesowali się sposobem radzenia sobie przez spółkę z mieszkańcami niesegregującymi 

śmieci w sposób właściwy. Pytano również o leasing pojazdów i jego koszty, kontenerowe 

zaplecze socjalne i brak w Zduńskiej Woli PSZOK-u z prawdziwego zdarzenia. 

   Komisja postanowiła przystąpić na kolejnym posiedzeniu do sporządzenia protokołu 

z przebiegu kontroli. 

 

 

 

 

 



 

Punkt 5 

Kontynuacja kontroli pn. „Zasadność wydatkowania środków przez MOSiR na cele 

sportowe”. 

 

  Na dzisiejszym posiedzeniu Komisja otrzymała do zapoznania się dokumenty 

przedłożone pismem z dnia 26 stycznia 2022 r., znak: MOSiR.090.2.2022 dot. prowadzonej 

kontroli. Komisji przedłożono nst. dokumenty:  

1) sposób wydatkowania środków na cele sportowe MOSiR w Zduńskiej Woli; 

2) regulamin organizacji zajęć prowadzonego przez MOSiR w Zduńskiej Woli wraz  

z załącznikami; 

3) wykaz wydatkowanych środków na cele sportowe przez MOSiR w Zduńskiej Woli; 

4) wykaz pracowników MOSiR w Zduńskiej Woli; 

5) Statut MOSiR w Zduńskiej Woli. 

  Dyskusji nie podjęto. 

  Komisja postanowiła zaprosić na kolejne posiedzenie Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji  w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 6 

Opracowanie planu Komisji na 2022 r. 

 

  Komisja kontynuować będzie kontrole rozpoczęte w 2021 r.:  

1) Analiza wydatkowania środków finansowych pochodzących z opłat za zezwolenia  

ze sprzedaży napojów alkoholowych za rok 2020 oraz przedstawienie planu wydatków 

i ich rozdysponowania za pierwsze półrocze 2021 r.; 

2) Analiza funkcjonowania spółki MPGK w Zduńskiej Woli; 

3) Zasadność wydatkowania środków przez MOSiR na cele sportowe. 

 

  Członkowie Komisji zaproponowali następujące propozycje kontroli do Planu pracy 

Komisji Rewizyjnej: 

 

1. Analiza działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej 

w Zduńskiej Woli w latach 2019-2021. 

2. Kontrola funkcjonowania Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola w latach 2019-2021. 

3. Kontrola budowy przez TBS „Złotnicki” Sp. z o.o. budynku wielorodzinnego na ul. Juliusza 

w Zduńskiej Woli. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia przez Komisję Planu Komisji na 2022 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Łukasz Goldman, Łukasz Gędek, Renata Kosińska-Graf, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

  Zatwierdzony przez Komisję projekt Planu pracy na 2022 r. stanowi załącznik  

do protokołu.  

 

 

 



 

Punkt 7 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w 2021 r. 

 

    Członkowie Komisji otrzymali sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej  

w 2021 r. do zapoznania się za pośrednictwem Informatora eSesja. 

 

 Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Komisji w 2021 r. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji:  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Łukasz Goldman, Łukasz Gędek, Renata Kosińska-Graf, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Członkowie Komisji przyjęli sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

 

 

Punkt 8 

Sprawy różne. 

 

 Ustalono, iż kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się dnia 1 marca br. o godz. 14:15. 

 

        Na tym posiedzenie zakończono.    

    Przewodniczący Komisji 

 

     Piotr Pacelt 


